
 

 
 
 
 

 

Please use a separate registration form for each player. Photocopies are acceptable. 

Online registration is available at www.georgechiugolfclassic.com 

Registration opens on May 8th , 2023 and end June 15th , 2023.  

Player Entry Fee: CDN $195.00 (All Divisions except Senior Division). 

Player Entry Fee: CDN $185.00 (Senior Division).  

Junior Players Ages 10 to16 with a Handicap index of 25 or less are Invited to play Free of Charge. 

The field is limited to 168 golfers including 40 junior players (20 boys and 20 girls) on a first come, first served basis. 
 

The entry fee includes green fees, power cart (for players only), breakfast, lunch, welcome package, awards dinner 
on July 16th, 2023 and lucky draw prizes. Additional dinner tickets for guests are available at CDN $65.00 each. 
 

Name: _______________________________________ Male/Female: ___________ Age: __________ (as of July 15th, 2023)  

Home Address: _____________________________________________________________ City: ________________________  

Province/State: ___________________________ Country: _____________________  Postal/Zip Code: _________________  

Telephone: _______________________________ Email: ________________________________________________________  

Club Affiliation (if any) __________________________________________________ Handicap Index: ___________________  

 

Please check the appropriate category:  

(_____) Championship Division  (_____) A-Division  (______) B-Division  (______) Senior Division  (_____) Ladies Division 

(_____) Junior Boy Division (handicaps 25 and under)  (_____) Junior Girl Division (handicaps 25 and under) 
 

Note: Except grouping by gender and age, player can choose Championship Division, winner will be awarded with George 
Chiu Golf Classic highest honor red jacket. Players who choose Championship Division must tee from golden tee area. 

Total Payment $ _________________ 

□ I am enclosing a cheque (Please make cheques payable to George Chiu Golf Classic and mail to: 8 Clipper Court, 

Brampton, ON L6W 4T9, Telephone no: 905-848-8887) 
 

□ I am paying by Visa, Mastercard or American Express 

Cardholder’s Name: ________________________________       Card Number: ______________________________________ 

Cardholder’s Signature: _____________________________       Expiry Date: _____________________  CVV : ____________ 
  

Cancellation Policy: Any Cancellation before June 15th, 2023 will be entitled to a refund less 20% Administration Fee.  
After June 15th 2023, there will be NO refunds.  
 
Accident Waiver and Release of Liability  

I, the undersigned, hereby waive, release and hold harmless the George Chiu Golf Classic Tournament, its executives, 
committee members, volunteers, employees, as well as, the Lionhead Golf and Country Club and its employees from any 
liability resulting from injury or loss through my participation in this event.  

I hereby give my permission to allow my name, photographs and tournament results to be released to the press/media and 
allow this information to be posted on the official George Chiu Golf Classic website including any articles resulting in my 
success.  

By signing this entry form, I do acknowledge that I have read, understand and will abide by the Tournament Rules and 
Regulations of the George Chiu Golf Classic.  

 

Signature: __________________________________  

 

The 12th Annual George Chiu Golf Classic (2023) 
Amateur Chinese Golf Tournament 

Lionhead Golf and Country Club, July 15th and 16th, 2023 
Entry Form 

 

http://www.georgechiugolfclassic.com/


 
 

第十二屆 George Chiu Golf Classic 華裔業余精英賽 (2023) 

2023 年 7 月 15 日及 16 日於 Lionhead Golf Club 舉行 
報名表 

每位參賽者均須個別填寫報名表，此表格可以複印，或於 www.georgechiugolfclassic.com 網站報名。 

報名日期: 2023 年 5 月 8 日開始。 

選手報名費：加幣 195.00 (所有組別，長青組除外)。 

選手報名費：加幣 185.00 (長青組)。 

差點 25 或以下之 10 至 16 歲青少年免費。 

參賽者限 168 人, 含青少年組 40 人(男青少年 20 人，女青少年 20 人)，先到先得，額滿即止。 

費用包括果嶺費、 電動車(僅供參賽者)、早餐、午餐、禮物、2023 年 7 月 16 日頒獎晚宴及抽獎。 

來賓晚宴席券，每位加幣 65 元。 
 

姓名: ___________________________ 姓別:_____________年齡: _____________ (2023 年 7 月 15 日為準)  

地址: ____________________________________________________________ 城市:_____________________  

省/州: __________________________ 國家: ______________________ 郵遞區號: ______________________  

電話號碼: _________________________________ 電郵地址: _______________________________________  

所屬球會: ___________________________________________________    差點: ________________________  
 

參加組別 (請參照大賽守則)  

錦標賽組: _____  甲組: ____  乙組: ____  長青組: ____ 女子組: ____ 男青少年組(差點 25 或以下): ____  

女青少年組(差點 25 或以下): ____ 
 
 

注意 : 除按賽例以姓別和年齡分組外，球員亦可選擇參加錦標賽組 Championship Division 比賽，勝出者可榮獲 

George Chiu Golf Classic 最高榮譽的紅夾克。選擇參加錦標賽組比賽者，必須從金色發球區發球。 
 

費用總金額: _______________ 元  
 

□ 隨附支票（請開支票，支付給：George Chiu Golf Classic 並郵寄至: 8 Clipper Court, Brampton, ON L6W 4T9, 電話

號碼: 905-848-8887) 
 

□ 使用 Visa, Mastercard 或 American Express 支付 

持卡人姓名: _____________________________________    卡号: ______________________________________________ 

持卡人簽名: _____________________________________     到期日:  _______________________ CVV: _______________ 
 

退出條款: 報名者於 2023 年 6 月 1 5 日前退出，可領回 80% 之報名費。 2023 年 6 月 15 日後退出者， 

恕不退還報名費。  
 

意外事件免責條款  
 

本簽字人聲明免除 George Chiu Golf Classic 主辦人、委員會成員、志工、職員、Lionhead Golf Club 及其職

員之所有民、刑事責任，並放棄所有追訴權。 
 

本人同意主辦單位 George Chiu Golf Classic 有權在其官網、新聞發佈及媒體文章中使用本人姓名、照片及比

賽成績等資料。  
 

以下簽名証明本人已詳讀及明白並願意遵守 George Chiu Golf Classic 大會之一切比賽規則。 

 

簽署_____________________________________  
 


